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Agenda 

1. Goedkeuring agenda 
2. Goedkeuring vorig verslag 29/06/2024 
3. Ontslag Lukasz Van Den Bosch (ontspanning) 
4. Startbudgettering 2024 - 2025 
5. Update skivakantie 
6. RvB verkiezing - Jan Smet 
7. Aanstellen raadgevende leden AV 

1. Mats Vandemeulebroucke 
2. Dante Van Oeteren 
3. Thomas Luyten 
4. Alexander Herbots 

8. Cooptation 
1. Xander D'hondt (communicatie) + uitzondering IR artikel 14 
2. Willem Bruylant (Cultuur) 
3. Roan Bommerez (EJW) 

9. Varia 
 
 
 



  2 
 

 
Studentenvereniging INDUSTRIA vzw – Groep T Leuven  |  Vesaliusstraat 13 3000 Leuven |  BTW BE 459.261.940 

Tel 016/30 10 48  |  E-mail info@industria.be  |  Web www.industria.be 

1. Goedkeuring agenda 
De agenda wordt goedgekeurd met handopsteking. 
 

2. Goedkeuring vorig verslag 29/06/2024 
Lisanne laat weten dat er nog een kleine aanpassing is gedaan met betrekking tot de 
aanwezigheidslijst. Het verslag wordt goedgekeurd met handopsteking. 

3. Ontslag Lukasz Van Den Bosch (ontspanning) 
Lukasz stopt met zijn studies aan Groep T en verlaat daarom Industria. 

4. Startbudgettering 2024 – 2025 
Jens en Vik komen de AV binnen. 
Jonas VE en Kobe presenteren de budgettering. 

• BR 

Voor BR hebben we een schatting gemaakt in overleg met het BR team. We houden deze aan 
de lage kant voor de zekerheid. 
Yves: Zeker dat alles in dit jaar gaat betaald worden door de bedrijven? 
Jonas VE: We zijn ons ervan bewust en letten er op dat dit zal gebeuren. 

• KD 

Vergelijkbaar met de afgelopen jaren. We hebben de winstmarges op de boeken verlaagd. Dit 
zal echter pas in het tweede semester van toepassing gaan. Dit komt omdat een aantal 
proffesoren de prijzen al vroeg online wilden hebben en de verlaging toen nog niet geregeld 
was. 
Yves vraagt hoeveel geld er aan erelidmaatschappen is uitgegeven? 
Hans: er is aan 14 mensen die deel uitmaken van de RvB, RvQ of RvBR een gratis lidmaatschap 
gegeven. 

• Ontspanning 

Hier zien we een grotere verandering ten opzichte van het afgelopen jaar; de functie 
organiseert meer evenementen. 
Marti: Er zijn echter nog een aantal BSA's gepland in deze budgettering, die zijn afgelast. 
 
Dante V: ik merk dat er sommige BSA’s positief staan. Is het jullie bedoeling om winst te 
maken?   
Jonas VE:  

• Sport 

Mats: waarom is er niet meer budget voorzien voor de IFB’s? Ik merk dat er weinig geld is 
voorzien, terwijl deze een groot onderdeel zijn van de functie en een grote inzet vergen. Je zou 
een hoop coole dingen kunnen doen met wat meer budget. 
Jonas VE: we hebben gebudgetteerd wat er is aangevraagd door Sport. 
Mats: er kan naar gekeken worden tegen de halfjaarlijkse budgettering om hier iets nice van 
te maken.  
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• Cultuur 

Hier gaat ook meer geld naartoe, aangezien het dit jaar een actieve functie is. Er is ook een 
cultuurreis gepland, waarvoor meer budget is gereserveerd.  

• Events 

Er gaat heel wat geld naar het studentenwelkom. We willen daarbij even duiden dat Oude 
Markt nog een groter deel betaalt. Daarnaast gaat een deel van het geld echt direct terug naar 
onze studenten. 
 
Yves vraagt hoeveel project L ons kostte? 
Yarne: Project L was break even. 
Yves: dus er gaat dit jaar 18k meer uit naar een evenement. 
 
Omtrent het galabal is er een reële kans dat we het niet meer op Groep T kunnen houden. De 
nodige stappen zijn ondernomen om te proberen het toch op campus te houden. 
Dus hier is het worst case scenario van een externe locatie te huren gebudgetteerd. 
 
Hendrik vraagt waarom het gala niet meer op campus kan doorgaan? 
Jonas VE: het beleid van lokalenreservaties wordt aangepast. Ze zijn nu veel strenger op o.a. 
galabals. 
Hendrik: denk er ook aan dat er misschien minder volk aanwezig zal zijn als het niet op Groep 
T zelf doorgaat. 
 
Mats: In verband met de Big Jump Run, ik zie dat daar geen partners staan. Het is goed om een 
goal budget te hebben staan als motivatie om dit te halen.  
 
Yves: k wil eraan herinneren dat dit evenement bij de eerste organisatie volledig door 
sponsoring is betaald. Ik denk zelfs dat ze positief zijn geëindigd. 

• Internationaal 

Dit is opnieuw weer een actief team dit jaar, vandaar het hogere budget. Groep T sponsort een 
deel van deze activiteiten, zoals bv. vervoer voor de daguitstappen. 
 
Yves: zijn deze activiteiten enkel voor internationale studenten? Anders wordt er eigenlijk een 
groot deel van onze studenten niet uitgenodigd. Ik verwijs hier naar de Walibi trip van vorig 
jaar waar niemand iets over wist, maar heel uitgebreid op de socials stond. 
Maxim: we zullen er op letten om altijd de evenementen naar iedereen te communiceren en 
iedereen uitgenodigd wordt. 
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• Eerstejaarswerking 

De schachtenadoptie zal dit jaar in de Waaiberg plaatsvinden aangezien Musicafe er niet meer 
is. Deze activiteit heeft dus meer budget. 
De kennismakingstweedaagse is goedkoper uitgevallen aangezien er minder vaten zijn 
gedronken. 
 
Hans: alles is een stuk duurder geworden de afgelopen jaren, is er een mogelijkheid om het 
BAC meer budget te geven? In het academiejaar van 2021 - 2022 hadden wij ook hetzelfde 
budget. 
Yves: aansluitend op Hans, is het een idee om alle bedragen vermeld in het IR en de statuten 
ook te indexeren?  
Jonas VE: Ik zal het idee meenemen. 
 
Thomas L: het budget voor de ontgroening lijkt mij laag. Ik weet dat wij in mijn jaar als 
schachtenmeester zeker het dubbele hadden. 
Jonas VE: dit is waar EJW om gevraagd had, ik zal het doorgeven aan hen. 
 

• Vice-praeses 

Ook ongeveer hetzelfde, dit jaar zullen we ook weer de functie teambuildings doen.  
 
Yarne: wat zijn alle bedankingen die hier in staan? 
Kobe: Dit is de bedanking voor het praesidium, voor de raadgevende organen en de bedanking 
voor Groep T. 
Er komt de vraag of de AV hier ook onder valt? 
Kobe: de AV is hier niet in opgenomen. 
 

• Communicatie 

Lager budget dan afgelopen jaar aangezien het een minder actief team is. Het budget bestaat 
uit alle licenties e.d. die nodig zijn om de functie uit te voeren en het redactie deel, dit zijn de 
T-magazines. 
 

• Onderwijs 

Onderwijs hun budget is break even, we krijgen 5000 euro van Groep T om uitsluitend voor 
onderwijs te gebruiken. 
Mats: wat zijn de atriumactiviteiten? 
Lies: We zetten een stand op in het atrium om feedback van de studenten te verzamelen. In ruil 
krijgen ze iets zoals gratis eten of een gratis drankje. Het ‘Industriwijs’ van vorig jaar. 
 
Mats: de Golden Ts is precies een laag budget voor zo’n groot evenement? 
Dit is omdat Groep T het evenement financiert en wij enkel voor de trofeeën zorgen. 
Dante V: kunnen wij dan niet wat meer teruggeven aan Groep T als ze én 5000 euro budget 
aan ons geven én dit evenement grotendeels betalen?  
Groep T is oké met deze regeling nu. 
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• Skiteam 

Gelijkend aan vorig jaar. We hebben dit jaar echter meer geld van Totally gekregen. 
Yves: vraag aan de quaestoren van vorig jaar: hebben we winst of verlies gemaakt op de vorige 
skireis? 
Jonas VE: verlies op de hele werking van skiteam, maar winst op de reis zelf. 
 
Mats: Wat zijn de activiteiten die jullie als promo doen? Ze staan precies niet in de budgetering.  
Jonas VE: die vallen mee onder het budget van de reis. 
 
Yarne: zijn er dan dingen voor de promoweek? 
Dit zal verder geduid worden onder het punt over de update van skireis later in de AV. 
 

• Recup 

Zoals afgelopen jaren. 
Mats: Is het een idee om jaarlijks geld opzij te zetten voor investeringen in Recup, zoals we in 
het verleden vaak hebben gedaan om onze fakbar te ondersteunen? Als er iets de moeite 
waard is om in te investeren, kunnen we dat meteen doen. Anders wordt het geld 
overgedragen naar het volgende jaar en is er dan een groter budget beschikbaar is. 
 

• Beheer 

Geld dat nodig is om de VZW draaiende te houden.  
 

• Car 

Geld dat nodig is om de auto draaiende te houden. 
 
Hendrik: wat is de 5000 euro die hier staat gebudgetteerd? 
Deze hoeveelheid gaat er jaarlijks naar een spaarrekening, om op termijn een nieuwe auto mee 
te kopen. 
 

• Andere opmerkingen 

Dit jaar zijn de prijzen om te gaan cantussen voor het praesidium verlaagd naar 5 euro. Dit is 
om cantussen weer wat aanlokkelijker te maken.  
Thomas L: zijn de prijzen voor de studenten dan ook verlaagd? 
Prijzen werden hetzelfde gehouden. Er wordt nog verder gediscussieerd, conclusie is dat 
Industria’s prijzen nauwelijks zijn gestegen de afgelopen jaren en onze cantusprijs zeker 
gemiddeld is voor een cantus van een Leuvense studentenvereniging. 
 
Yves: ligt het aan mij, of zitten er deze keer meer 'als' scenario's in je bugettering? 
Jonas VE: we hebben inderdaad veel onzekerheden. 
 
Mats: ik zie geen investeringen staan dit jaar? Andere jaren werd er altijd ook geïnvesteerd.  
Jonas VE: er zijn zopas grote investering van Nova gedaan. We zagen niet direct de nood. 
 
Yarne: er komt uiteindelijk altijd wel extra geld beschikbaar door BR. Heb je al een 
prioriteitenlijst opgesteld waaraan je dit zou uitgeven?  
Jonas VE: We gaan een prioriteitenlijst opstellen en kijken voor welke functies nog leuke 
evenementen kunnen organiseren met dit geld en hetzelfde geld ook voor als er extra geld zou 
binnenkomen. 
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Jonas VL: ik zie dat de budgettering in het totaal 3500 euro positief staat. Wat gaat hier mee 
gebeuren?  
Jonas VE: De BSA's blijkens soms positief omdat de aankoop van het eten etc. aan de lagere 
kant was de prijzen zijn nog altijd zeer studentikoos. 
 
Mats: We zien nu voor veel evenementen een standaardbudget, maar het zou fijn zijn als het 
wat meer uitgewerkt is, zodat de AV weet waar er specifiek geld aan wordt uitgegeven. Het 
zou fijn zijn om vooraf iets specifiekere budgetteringen te krijgen, die we dan beter kunnen 
doornemen. Nu zien we gewoon een bedrag en weten we niet precies waar het voor is. 
Corneel & Alexander H: Valid point, maar niet haalbaar voor de AV, het zou te lang duren. 
Daarnaast is dat ook de rol van de RvQ, om in detail te gaan. 
Maar het zou goed zijn om meer transparantie te hebben en de begrotingen breder beschikbaar 
te maken. 
 
Er wordt gestemd met handopsteking. De uitslag is als volgt. 
Voor: 56 
Tegen: 0 
Onthouding: 3 

 
Vivian verlaat de AV. 
Jack komt de AV binnen, zijn volmacht vervalt. 

 
5. Update skivakantie 

Tim, hoofdverantwoordelijke van het skiteam, geeft een update met de stand van zaken over 
de skireis. 
Hij stelt de geheime locatie voor en geeft wat info over het skigebied. 
 

• Timeline van de promoweek  

De promoweek valt in week 4 van het semester, dat is van 14/10 tot 18/10. 
De evenementen zijn als volgt: Bratwurst BSA (14/10), infosessie over de reis (14/10), opening 
van de inschrijvingen (16/10) en SSXL (17/10). 
 

• Promo 
 

Naast de activiteiten hierboven vermeldt zijn we ook nog aan een atrium challenge aan het 
werken om de reis nog wat meer in het licht te zetten. Het zal iets zijn in de lijn van een ‘gok 
challenge’, zoals het ijsblok van een paar jaar geleden. 
 
Omtrent de Bratwurst BSA willen we groter en beter gaan, we zullen zorgen voor betere 
kwaliteit worsten. 
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• Inschrijvingen  
 

Op advies van Wout proberen we een nieuw systeem voor de inschrijvingen, omdat er vorig 
jaar veel problemen waren met dubbele boekingen. We zullen gebruikmaken van de Industria 
site, we weten dat deze waarschijnlijk zal crashen, maar dan vermijden we het probleem van 
dubbele inschrijvingen. 
Er wordt ook gekeken of het mogelijk is een tijdelijke upgrade van de host-server te doen 
wanneer de link online komt. 
 
Yarne: Wordt er iets van voorrang of iets speciaals gedaan voor Groep T-studenten? Want we 
trekken vaak heel Vlaanderen aan met onze goedkope prijzen. 
Tim: We zullen het bekijken met het skiteam. 
 

• SSXL 
 
Ook hier willen we gaan voor kwaliteit boven kwantiteit. 
Jägerbombs zullen dit jaar aan €1,50 verkocht worden, aangezien de prijzen van Recup zijn 
gestegen. 
 
Samuel: Het evenement zou beter op een andere weekdag dan donderdag plaatsvinden, het 
is dan altijd super druk en chaotisch. Je trekt sowieso veel volk aan met dit evenement en op 
donderdag krijg je daar nog eens het gewoon uitgaansvolk bij.  
Het is beter voor ons beiden om dit op een andere dag te doen.  
Tim neemt contact op met Senne om dit te bespreken. 
 

• Contract met Totally 

De deelnemers krijgen dit jaar een shotglaasje met een Industria lanyard i.p.v. de gebruikelijke 
flask. En natuurlijk ook een sweater. 

 
Mats: Is het juiste transport geregeld voor het materiaal van het festival?   
Jonas VE: Dit jaar hebben we een clausule toegevoegd in het contract dat we aanhangwagens 
mogen gebruiken of financieel gecompenseerd worden om het op een andere manier te 
regelen.   
 
Hans: Hoeveel mensen kunnen er mee op de reis?   
Tim: 300 mensen, zie ook de geüpdatete website voor alle informatie.   
 
Robin: Ik wil benadrukken dat de feedback van vorig jaar was om voorrang te geven aan de 
inschrijving van Groep T-studenten. 
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6. RvB verkiezing - Jan Smet 
De verkiezing loopt als volgt: Jan krijgt eerst de mogelijkheid om zichtzelf en zijn motivatie kort 
voor te stellen. Daarna verlaat hij de zaal en krijgt de AV de kans om discussie te voeren en 
vragen voor te bereiden. Jan komt de zaal weer binnen om deze vragen te beantwoorden. Hij 
gaat weer buiten en er volgt een laatste discussie waarna er gestemd wordt. 
 
Wegens vraag uit de AV zullen ook zijn antwoorden ook kort genoteerd worden. 
 
Denk je dat nog een stem in de RvB de RvB zal vertragen? 
Jan: Ik denk van niet, en dit is waarom: Ik ben iemand die behoorlijk kritisch is en verschillende 
standpunten in overweging neemt. Ik probeer over alles zo goed mogelijk na te denken om mijn 
mening zo goed mogelijk te volgen. 

 
Waarin verschillen jouw meningen van de mensen die al in de RvB zitten? Behalve de algemene 
antwoorden zoals kennisoverdracht en relaties met de campus. 
Jan: Ik vind het erg belangrijk om de VV's (vergaderingen) elke maandag serieuzer te nemen 
en de vices meer inspraak te geven. Daarnaast zou de RvB zich meer moeten focussen op op de 
toekomst. Meer met de toekomst bezig zijn en projecten opstarten om naar de toekomst toe 
Industria te blijven te verbeteren. 

 
Zal je in staat zijn om de werklast te combineren? Het is goed dat je al je examens hebt gehaald, 
maar hoe denk je dat verder te zetten door het jaar? 
Jan: Ik ben iemand die een uitdaging nodig heeft en ik hou veel van Industria. Ik wil graag 
Industria zien groeien en daar aan bijdragen. Ik zie de werklast niet als te veel. Het gaat ook 
erg goed binnen events. 
 
Wat is de RvB en wat doet de RvB? 
Jan: De RvB heeft twee hoofdtaken: de dagelijkse gang van zaken binnen Industria en zorgen 
dat evenementen Industria goed vertegenwoordigen. Daarnaast kijken ze naar de toekomst en 
zorgen ze dat we blijven groeien en verbeteren als vereniging. 
 
Dante V: Kan je een voorbeeld geven van wat er op de agenda van een RvB-vergadering kan 
komen? 
Jan: Problemen binnen Industria die opgelost moeten worden, updates over grote 
evenementen, investeringen en projecten om Industria te laten groeien. 
 
Mats: In lijn met wat jij denkt dat er op de agenda zou moeten komen, welke onderwerpen 
vind je belangrijk voor de RvB-discussies? 
Jan: Zoals we altijd zeggen, de kennisoverdracht moet in orde zijn. Daarnaast heb bv ik als 
transportverantwoordelijke ook gemerkt dat de motivatie voor bestuurders soms te laag is.  
 
Wat denk jij dat je toegevoegde waarde aan de RvB zal zijn? 
Jan: zoals ik eerder al aanhaalde, een kritische blik op zaken, ik neem niet snel beslissingen 
zonder er goed over na te denken. Daarnaast ben ik erg gemotiveerd en wil ik dat Industria 
groeit. 
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Wat denk je dat je zwakke punt binnen de RvB zal zijn? 
Jan: Koppigheid, dat heb ik al gemerkt binnen het events team. Maar ik ben me daarvan bewust 
en ik werk eraan, en ik denk dat het goed gaat. 
 
Flor: Als je koppig bent en er wordt een beslissing genomen die niet in lijn is met jouw mening, 
kan je daar dan mee omgaan? 
Jan: Als er een goed onderbouwde consensus is binnen de RvB, zal ik dat accepteren. Maar als 
er geen goede discussie is geweest en het snel-snel is besloten, zou ik iedereen wel vragen om 
het te heroverwegen en het opnieuw ter sprake brengen. 
 
Zijn er al projecten die je zou willen starten? 
Jan: in verband met de auto: kennisoverdracht verbeteren, het aantrekkelijker maken van rij-
shifts en de instapdrempel ervoor verlagen. 
 
Thomas L: Stel dat je 100% overtuigd bent van iets, maar de meerderheid denkt anders. Hoe 
vind je de balans tussen je standpunt verdedigen en de vrede bewaren? 
Jan: Als er een grondige discussie is geweest zal ik me er bij neerleggen. 
 
Jack: Je verkiezing stond eerst niet op de agenda, maar is er achteraf bijgekomen. Ik ben 
nieuwsgierig naar waarom dit was? 
Jan:  Dit was omdat er nog bezorgdheid was rondom mijn herexamens. Vanaf ik mijn 
positieve resultaten had, heb ik me terug kandidaat gesteld. 

 
Jack: Is er iets aan jezelf veranderd sinds de vorige keer dat je hier stond? 
Jan: Ja, ik heb stappen ondernomen om ervoor te zorgen dat mijn planning steeds beter wordt. 
 
Robin: De projecten die je voorstelde, zijn dat dingen waarvoor je per se in de RvB moet zitten? 
Jan: Projecten zijn niet de enige reden dat ik in de RvB zou willen. 
 
Thomas L: Stel, er is veel werk vanuit verschillende kanten (RvB, evenementen, school), hoe 
ga je dat combineren? 
Jan: Ik heb een goed team waar ik op kan vertrouwen als het nodig is. Events is een functie die 
je erg van tevoren kunt plannen, en dat is ook goed gelukt met het Studentenwelkom. Ik ben 
ervan overtuigd dat het me zal lukken om dit te combineren met mijn studies. 
 
Jan gaat naar buiten, de discussie wordt geopend. 
 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 34 
Tegen: 10 
Onthouding: 14 
 
Dit is geen 2/3e meerderheid. Er is opnieuw de kans om vragen te stellen. 
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Jonas VL en Mats: Wat zijn concrete dingen waar je al aan begonnen bent? 
Jan: Ik had al een budget aangevraagd bij Jonas VE voor de verandering die ik bij de rij-shiften 
maken bij, maar dat is vertraagd door de startbudgettering. 
 
Mats: Je hebt goede ideeën, maar heb je ook een concreet plan? 
Jan: Ik wil mensen minder bang maken voor het rijden en veranderingen aanbrengen in de rij-
shifts. 
 
Flor: Moest je er niet ingestemd worden, kan je deze projecten als voorbeeld (use case) 
uitwerken tegen de volgende AV? We missen nu vooral het bewijs van je woorden. 
Jan: kan zeker. 
 
Na discussie wordt er opnieuw gestemd, deze keer zonder onthouding. 
Voor: 41 
Tegen: 17 
 
Jan is met 2/3e meerderheid gestemd als actief lid van de RvB. 
 
Jack: Over het algemeen viel het me op dat de stemmen de discussie die we net hebben gehad 
niet weerspiegelde. Dus dit is een oproep om deel te nemen aan de discussie als je een andere 
mening hebt. 

 
Flor vertrekt, Lisanne neemt zijn volmacht. 
 

7. Aanstellen raadgevende leden AV 
Witse verlaat de AV. 

Alle kandidaten hebben allemaal hun motivatiebrief gestuurd. Ze stellen zich kort even voor. 
Hierna krijgt de AV de kans om vragen aan hun te stellen. De kandidaten gaan dan naar buiten. 
Na discussie wordt er op alle kandidaten gestemd.  

1. Mats Vandemeulebroucke 
Mats: Ik ben begonnen in het BAC, waarna ik 3 jaar in Industria heb gedaan: sport en 
dan binnen hetzelfde jaar vice sport, vice lustrum en daarna praeses. Vorig jaar was ik 
ook raadgevend lid binnen de RvB en tijdens mijn vice lustrum jaar was ik actief lid van 
de RvB. Hiernaast was ik ook lid van StII en andere Industria-gerelateerde zaken. 
 
Nadia: hoe zal je als raadgevend lid en oud-student op de hoogte blijven met de 
huidige gang van zaken binnen Industria? 
Mats: ik denk dat me kandidaat stellen om als raadgevend lid in de AV te zetelen, mijn 
bereidwilligheid al  aantoont om op de hoogte te blijven met Industria. Aanwezig zijn 
waar het huidig praesidium is en in contact blijven staan is key om op de hoogte te 
blijven. 
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Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 57 
Tegen: 0 
Onthouding: 0 
 
Mats is unaniem verkozen als raadgevend lid van de AV. 

 
2. Dante Van Oeteren 

Dante V: ik heb 3 jaar in Industria gedaan: als onspanning, vice ontspanning en daarna 
als praeses. 
 
Jonas VL: waarom stel je je nu kandidaat en niet direct nadat je afstudeerde? 
Dante V: dat kwam toen niet in mij op, maar in de afgelopen tijd ben ik terug meer en 
meer betrokken geraakt met Industria. 
 
Jonas VL: Hoe kun je een toegevoegde waarde zijn? 
Dante V: Direct na mijn afstuderen heb ik veel meer ervaring opgedaan met andere 
dingen, zoals een postgraduaat, KPMG, de Bober-app,.. ik heb daar veel mee geleerd 
en denk dat dit ook een meerwaarde geeft aan mijn stem in de AV. 

 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 44 
Tegen: 8 
Onthouding: 5 
 
Dante V is met 2/3e meerderheid verkozen tot raadgevend lid van de AV. 
 

3. Thomas Luyten 
Thomas L: Ik was een actieve schacht en ben daarna in Industria gegaan. Daar heb ik 
een jaar sport, vice ontspanning en schachtenmeester gedaan. 
 
Jonas VL: waarom stel je je nu kandidaat en niet direct nadat je afstudeerde? 
Thomas L: ik had andere prioriteiten in mijn leven toen, die nu vervuld zijn. 
 
Nadia: wat bracht je terug? 
Thomas L: Zoals de meeste mensen hier, vind ik het belangrijk om in contact te blijven 
en aan de andere kant ervaring te brengen in gebieden die volgens mij tekortschieten 
(ontspanning / EJW). 
 
Jonas VL: Je hecht waarde aan ontspanning en EJW. Hoe ga je een toegevoegde 
waarde zijn voor de AV? 
Thomas L: Ik wil echt mijn stem laten horen over deze onderwerpen en de onderwerpen 
waar ik ervaring in heb, maar natuurlijk ook over alle andere onderwerpen die ter 
sprake komen. 
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Yves benadrukt nog eens dat het belang van raadgevende leden is om ervaring erbij 
te hebben en feedback te kunnen horen. Vragen stellen om vragen te stellen is er om 
een spel van te maken en is niet de bedoeling. Het is ook belangrijk dat we hier met 
de juiste intenties zitten. 
 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 53 
Tegen: 3 
Onthouding: 1 
 
Thomas L is met 2/3e meerderheid verkozen tot raadgevend lid van de AV. 
 

4. Alexander Herbots 
Alexander H: ik heb 3 jaar in het praesidium gezeten: als BR en dan 2 jaar als quaestor.  
Daarna was ik ook 2 jaar raadgevend lid van de RvB. 
 
Nadia: hoe zal je als raadgevend lid en oud-student op de hoogte blijven met de 
huidige gang van zaken binnen Industria? 
Alexander H: Het is moeilijk voor ons, mensen van buiten de campus, om de 
veranderingen te zien. Ik vind het de verantwoordelijkheid van Industria om de 
veranderingen via alle beschikbare kanalen over te brengen. Ik neem dan mijn 
verantwoordelijkheid alle kanalen dan zo goed mogelijk te volgen.. 
 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 57 
Tegen: 0 
Onthouding: 0 
 
Alexander H is unaniem verkozen als raadgevend lid van de AV. 

 
8. Cooptation 

De kandidaten krijgen de kans om zichtzelf en hun motivatie kort voor te stellen. De AV stelt 
daarna vragen aan hen. Daarna wordt er gestemd. 
 

1. Xander D'hondt (communicatie) + uitzondering IR artikel 14 
Xander: Waarom ik nu bij Industria wil aansluiten: ik was in het BAC in 2022-2023 en 
vond het geweldig om dingen voor de mensen te doen. Ik wil dat graag opnieuw doen.  
 
Er zal gestemd worden over zowel de uitzondering op artikel 14 (dat zegt dat leden 
van Industria student moeten zijn aan Campus Groep T) als de instemming samen. 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 59 
Tegen: 0 
Onthouding: 2 
 
Xander is met 2/3e meerderheid gecoöpteerd binnen Industria. 
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2. Willem Bruylant (Cultuur) 

Willem: Ik ben tweedejaars student hier aan Groep T. Ik heb gemeenschappelijke 
interesses met de functie cultuur, zoals reizen en backstage-ervaring in het theater 
van de middelbare school. Ook wil ik deze unieke kans aangrijpen om de ervaring in 
Industria mee te maken. 
Waarom ik er nu bij wil? Mijn cijfers zijn goed en het lijkt me het beste om vanaf het 
begin betrokken te zijn. 
 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 60 
Tegen: 0 
Onthouding:  1 
 
Willem is met 2/3e meerderheid gecoöpteerd binnen Industria. 

 
3. Roan Bommerez (EJW) 

Roan: waarom ik er nu bij wil? Ik wou voor de herexamens er ook al bij, maar dat ging 
toen niet om wille van mijn CSE. Dus heb ik me daar volledig op gefocust. Industria is 
een volgende stap en uitdaging voor mij en ik zou heel graag de ervaring opdoen. 
Waarom ik bij EJW wil? Ik ben een tweedejaars student en sta dus qua leeftijd nog 
dicht bij de eerstejaars. Tot nu toe heeft het EJW team nog niet zo iemand. 
 
Hendrik: Wat heb je gedaan om je punten te verbeteren? 
Roan: Ik heb mijn werkhouding veranderd; ik heb me gerealiseerd dat ik helemaal niet 
zo hard werkte als ik dacht. Sinds dien gaat het beter. 
 
Hendrik: Wat als er een conflict van belangen is tussen je studie en Industria? 
Roan: Mijn studies zijn natuurlijk belangrijk. 
 
Er wordt gestemd, de uitslag is als volgt: 
Voor: 58 
Tegen: 0 
Onthouding: 3 
 
Roan is met 2/3e meerderheid gecoöpteerd binnen Industria. 
 
Yves: Een algemene opmerking over het feit dat sommige functies nu problemen 
hebben en er zes mensen in EJW zullen zijn. Probeer intern te schuiven om die 
problemen op te lossen. Mensen komen uiteindelijk in Industria, niet per se binnen 
een functie. 
Hans: Daar ben ik zeker mee bezig. Maar ik wil zeker niemand weigeren op basis van 
de functie die ze willen doen. Het wordt sowieso ook eerst met de functie en de persoon 
besproken voor een coöptatie plaatsvindt, en nu was dat omdat EJW nog geen enkele 
tweedejaarsstudent had en dat graag wou. 
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9. Varia 

Robin: hypothetisch gezien moest er nu nog iemand bij EJW willen komen, zou die dan net 
zoals Roan voor de AV komen, ook al zijn er al zes leden?  
Hans: het zal altijd in samenspraak is met de functie gebeuren en mensen zullen enkel voor de 
AV komen voor een bepaalde functie, als die nood heeft aan een extra lid. 
 
Jonas: goed feestje op Jan zijn kot vanavond.  
 
Dante V vraagt of er iemand van KD aanwezig is. 
 
Hendrik: kondig alsjeblieft al de data voor de AVs voor de rest van het jaar aan. 
Hans maakt er werk van. 
 
Jack: ik ben nu lid van AIKUL, een alumniwerking voor ingenieurs (Groep T, 
ingenieurswetenschappen en bio ingenieurs) en zij hebben laten weten dat ze meer 
betrokkenheid van Industria willen. 
Jack: ik wil er ook op wijze dat de AV voor 1/3e uit raadgevende leden bestaat, en of we dat 
een probleem vinden? 
 
Jonas VL: er staat een typefout op de voorpagina van de website. 
 
Kiran: Waarom stond het ontslag van de vice-communicatie niet op de AV? 
Hans: Dit is nog niet afgerond. 
 
Hans: nog eens een oproep, als je mening verschilt van het huidige discussie, alsjeblieft neem 
dan het woord en deel deze met de AV. Zodat discussies en stemmingen overeenkomen. 
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